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Zápis z 9. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 17.10. 2017 v Praze na Strahově 

 
přítomni:   J. Boháč, P. Bednář , P. Šebesta, P. Mokrý  
hosté: Z. Krpata, P. Hottmar,   
omluven: P. Náprstek, M. Doktor 

 
1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  

 

□ 

 

Úkol 1/7/17 splněn - Čerpání rozpočtu STK v r. 2017 – Z. Krpata provedl revizi plnění čerpání rozpočtu a 

předložil návrhy na potřebné nákupy materiálu. Jedná se o nové notebooky pro rozhodčí k cílové kameře a 

inovace sofrware ke skenovací cílové kameře, v minulosti zakoupené ze Slovenska, Bude projednáno s M. 

Haviárem. Výbor s nákupy souhlasí.  
 

□ 

 

Videopřenosy z hlavních závodů z Račic - stanovení dalšího postupu se vzhledem k nejistotě z výše dotací 

z MŠMT (Program V) odkládá. Výbor po diskusi rozhodl záměr pro rok 2017 zrušit a projednat postup 

v příštím roce. Návrh připraví Petr Náprstek. Vyhodnoceny budou zkušenosti ze streamu pořizovaného ze 

závodu OH nadějí 2017 v Račicích                                           Ú-2/6/17: P. Náprstek                                                                                                                             

                                                                                                           T: prodlouženo do února 2018 
□ 

 

Informace z jednání STK - STK vyhodnotila poslední závod ČP – Mistrovství ČR v maratonu a ČP mládeže ve 

vytrvalosti v Mostě v areálu Matylda. STK zhodnotila i celý seriál závodů ČP v roce 2017. Všechny závody 

proběhly regulérně, bez vážných sportovně-technických problémů a bez mimořádných událostí. Dva poslední 

závody ČP na dlouhých tratích (MČR na 5 km a MČR v maratonu) uspořádané v Ústí nad Labem a v Mostě 

proběhly bez vážnějších problémů. Tři závody ČP proběhly v areálu NOCVS v Račicích - I.NZ, II.NZ a MČR 

na krátkých tratích. Jednotlivé závody byly hodnoceny odděleně, vždy na následujících jednáních STK. 

Rezervy v technickém zabezpečení závodu přetrvávají v Račicích. Jako nejproblematičtější byl hodnocen 

II.NZ, který probíhal necelý týden po veslařském ME a zároveň s pražskými primátorkami. Oba tyto faktory 

ovlivnily pořadatelskou kvalitu a v budoucnu je nutné s těmito vlivy více počítat. 

STK zpracuje požadavky na pořadatele závodů v roce 2018 a ve spolupráci s VV se bude snažit vyžadovat 

jejich kvalitní plnění. Kapitolou k jednání na rok 2018 jsou služby a cenová politika (ubytování a stravování) 

v Račicích, kterou STK vyhodnotila jako nevyhovující. Hlavní impulsy ke změnám v této oblasti by měly vyjít 

od jednotlivých oddílů a od vedení NOC-VS Račice.  

Posledním závodem s přímou účastí ČSK byl Nominační závod v maratonu. Také tento závod byl již hodnocen 

v průběhu sezóny. Byla konstatovaná dobrá práce pořadatele (Sokol HK), pěkné závodiště, ale malý zájem ze 

strany závodníků, daný zvoleným termínem. Výbor vzal informaci STK na vědomí a schválil záměry komise k 

realizaci. 

□ 

 

Termíny hlavních závodů 2018 a program soutěží ICF - ICF zveřejnila programy soutěží MS a MSJ pro rok 

2018, které respektují připomínky řady nárožních federací, včetně našeho návrhu, zaslaném předsedou ČSK po 

MS v Račicích.  STK tento návrh akceptuje a bude s tím pracovat. Z. Krpata přednesl návrh kalendáře hlavních 

domácích závodů 2018 zpracovaný ve spolupráci s P. Hottmarem. Definitivní návrh bude předložen 

v listopadu.                                                                        
                                                                                                            Ú- 1/9/17: Z Krpata                                                                                                                              

                                                                                                               T: 7.11. 2017 
 

□ 

 

Pravidla a řády SRK ČSK -  v rámci každoročních úprav pravidel a řádů se STK zvláště zaměří na inovaci 

Registračního a Disciplinárního řádu pro rok 2018. Na úpravách se pracuje. 

 

□ 

 

Komise rozhodčích SRK ČSK - M. Dognerová poskytla výboru informaci o výsledku náboru nových 

rozhodčích a provedených zkouškách. Předložila návrh nominací rozhodčích na mezinárodní soutěže 2018, 

projednané v komisi rozhodčích. Výbor nominaci doplnil a schválil. Přihlášky odešle na ECA a ICF sekretariát. 

                                                                                                       Ú- 2/9/17: P. Mokrý                                                                                                                              

                                                                                                               T:prosinec  2017 
 

□ 

 

Výsledky 2017 – Výbor byl seznámen s výstupy závodní sezóny 2017 - výsledky hlavních domácích závodů 

včetně účasti v jednotlivých věkových skupinách byly zpracované do několika tabulkových přehledů: Účast 

mládeže na závodech ČP, Žebříček prvního kola SCM. Žebříček oddílů pro hodnocení SpS. 

Konečné výsledky Mistrovství ČR oddílů, ČP mládeže – jednotlivců, ČP veteránů a ČP maratonců budou 

postupně zveřejňovány na internetu. Vyhlášení vítězů ČP bude stejné jako v roce 2016. M-ČR oddílů bude 

vyhlášeno na VH v prosinci 2017, ČP jednotlivců při testech JRD v lednu 2018. Z.Krpata zajistí ceny pro 

vítěze v podobném rozsahu jako v roce 2016.                                                                                        

                                                                                                  Ú- 3/9/17: Z Krpata                                                                                                                              

                                                                                                               T: leden 2018 
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□ 

 

Kandidatura na mezinárodní maratóny v Týně nad Vltavou - Výbor projednal a na doporučení STK schválil 

podání kandidatury ČSK na pořádaní SP 2020, ME 2021 a MS 2022 v maratonu v Týně nad Vltavou. Návrh 

vznikl z iniciativy oddílu KK Týn n.V. Potvrzení zájmu na ECA a ICF zašle sekretariát. Vzhledem ke 

zmíněným skutečnostem doporučí STK, pokud to bude možné, v následujících sezónách spojovat NZ a M-ČR 

v maratonu v jeden závod a pořádat jej v Týně nad Vltavou. 

                                                                                                     Ú-4/9/17: P.Mokrý                                                                                                                             

                                                                                                                 T: 20.10. 2017 
 

 

1.     2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

□ Výběr do SCM 2018 - Výbor schválil aktuální výběrová kritéria SCM a výjimky sportovců přizvaných do II. 

kola výběru navržená radou SCM. Obecné testy SCM proběhnou v termínech podle plánu 4. a 5.listopadu. 

Předpokládaný počet a výše finanční podpory na projekt SCM se předpokládá ve stejném rozsahu jako v r. 

2017.  
 

□  Tréninkové deníky - byly pořízeny a rozdány prázdné tréninkové deníky na nový cyklus. Při testech bude 

provedena kontrola řádného vedení deníků u sportovců, kteří mají opakovaně nedostatky ve vyplňování 

tréninkových ukazatelů a dat z deníků na www.                                                                                                    

                                                                                                 Ú- 5/9/17: Z. Krpata,  P. Hottmar                                                                                                                       

                                                                                                               T: 7. 11. 2017 

 

3.    Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

     RDS    

□ Úkol -1/8/17 splněn Odměny reprezentantům – P. Hottmar připravil výpočet odměn reprezentantům a 

trenérům za dosažené výsledky v sezoně, dle schválených kriterií pro rok 2017. Kontrolní výpočet provedl P. 

Mokrý. Výbor návrh výše odměn schválil. Informaci závodníkům a trenérům předá P. Hottmar, vyplacení 

zajistí sekretariát.                                                                      Ú- 6/9/17: P. Mokrý, P. Hottmar                                                                                                                             

                                                                                                               T: 7. 11. 2017 
 

□ Úkol -1/8/17 splněn Čerpání rozpočtu RD včetně výhledu do konce roku P. Hottmar zpracoval a předal členům 

výboru před říjnovou schůzí  
 

□ Příprava k OH 2020 - Podány informace o přípravách tréninkové lokality v Japonsku na předolympijský kemp, 

včetně vědeckometodického servisu ČOV (v rámci TOP Teamu). Cílem je připravit kvalitní a stabilní 

podmínky pro opakovanou dlouhodobou a nerušenou přípravu v místě konání OH 2020. Sportovci otestují 

lokalitu v listopadu 2017 projdou spánkovou analýzou, na základě které jim bude stanoven individuální postup 

k aklimatizaci. VT v lokalitě se budou opakovat. Problém s pozdním dodáním lodí do Japonska, bude řešen 

přechodným půjčením jiných lodí na místě. O náklady se podělí ČOV a ČSK. 

Podána informace o přípravě VT v kalifornské Chula Vistě pro 4 sportovce – akce organizačně zajištěna 

(J.Dziadkowiec). Část nákladů hradí ČSK, většinu hradí RSC. VSC připravuje VT v Portugalsku, část U23 z 

Dukly odcestuje na podzimní VT do Itálie spolu s RDJ. 
 

□ 

 
 

  

Lékařská péče o reprezentanty – podána informace i zajištění přednostního přístupu vybraných reprezentantů 

do centra pohybové medicíny (MUDr. P.Kolář). Seznam může být dále aktualizován. Výživové poradenství 

pro členy RD a dorostenky a juniorky z SCM probíhá podle zájmu.  

□ 

 

Testy RDS - Tradiční podzimní testy členů a adeptů RDS proběhnou v termínech podle termínů kempů RSC.  

 

□ Oponentury plánů rezortních sportovních center – jednání  na VSC se uskuteční 8.11. v 9.00,  termín 

oponentury ASD Dukla bude ještě upřesněn.                            Ú- 7/9/17: P. Náprstek                                                                                                                         

                                                                                                                T: 7. 11. 2017 
 

RDJ  

□ Společná sportovní příprava - P. Hottmar informoval o přípravách tréninkových kempů RDJ, kterých se 

zúčastní 3 až 4 desítky reprezentantů. Měla by tak být zajištěna kvalitní kontinuální příprava, v velké části 

hrazená z prostředků svazu. Kempy - říjen Nymburk, listopad Chioggia, prosinec Livigno, leden Benecko, únor 

Bedřichov, březen Itálie.   
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□ Úkol -4/8/17 splněn Podpora sportovní přípravy kanoistek – Dohodnuty podmínky a uzavřena roční smlouva s 

K. Kožíškem na zajištění metodické podpory tréninku kanoistek všech věkových skupin v oddílech po celé ČR 

s důrazem na správnou techniku pádlování. Do oddílů byl rozeslán informační dopis o realizaci projektu na 

systémovou dlouhodobou podporu přípravy kanoistek. K. Kožíšek byl současně kooptován do Rady SCM. 

P.Hottmar vytvořil v elektronické databázi součtů z deníků skupinu kanoistek přístupnou K.Kožíškovi.  

  

□ Ú-5/8/17 průběžně plněn Nákup pádlovacích trenažerů pro přípravu mládeže – nové trenažéry přivezou do 

Prahy maďarští výrobci 4.11. během testů SCM, současně provedou instruktáž. P. Hottmar a Rada SCM 

připraví využití trenažerů v detašovaných pracovištích SCM.  

□ 

 

Kvalifikace na Olympiádu mládeže - zatím jsou nejasná kritéria ze strany ICF. Pro účast na YOG mládeže 

2018 v Argentině je vypsána vlastní kvalifikační soutěž, která se koná v dubnu 2018 v Barceloně. V programu 

nejsou standardní disciplíny rychlostní kanoistiky. Výbor projednal a schválil postup při nominaci na 

kvalifikaci. Vzhledem k termínu nominace stanoveném pořadatelem bude použito výsledků v roce 2017. P. 

Hottmar nominuje 1 kajakářku a 1 kanoistu. Vyplněním žádosti o grant z MOV na YOG byl pověřen P. 

Hottmar.                                                                                      Ú-8/9/17: P. Hottmar                                                                                                                             

                                                                                                               T: 7. 11. 2017 
 

RDM 

 

□ 

 

Hodnocení účasti RD na MS-M – T. Ježek přednesl hodnocení MS-M, písemná zpráva byla členům Výboru 

poskytnuta před schůzi. Výsledky nominovaných závodníků odpovídají očekávání. Náklady v rámci rozpočtu, 

organizačně standardně zajištěno. Nižší účast vzhledem ke vzdálené lokalitě (Jižní Afrika). Výbor vzal 

informaci na vědomí. 
 

□ 

 

1. ročním ČP v maratonu - T. Ježek seznámil výbor se zkušenostmi získanými z uspořádání I. ročníku Českého 

poháru v maratonu, jako dlouhodobé celoroční soutěže, do které se započítávaní výsledky z maratonů, 

zařazených do seriálu ČP. Záměrem je zvýšit motivaci závodníků k účasti na maratónech. Proto jsou pro vítěze 

připraveny finanční ceny – určené k individuální účasti na mezinárodních maratonech. Seriál je zatím kladně 

hodnocen a specialisty maratonci je vyhledáván. Obecně lze konstatovat kladnou odezva. Výbor vzal informaci 

na vědomí, schválil vyhlášení ČP pro ok 2018 a souhlasí s využitím finanční motivačních prostředků pro vítěze 

ČP.   
 

□ 

 

Čerpání rozpočtu RDM - T. Ježek předal přehled čerpání finančních prostředků RDM. Výbor souhlasí 

se pořízením maratonské lodě K2. Bude provedena kontrola evidence materiálu RDM a revize 

lodního parku pro maraton. K tomu schválí výbor na příští schůzi inventarizační komisi. 
                                                                                                   Ú- 8/9/17: P. Mokrý, T. Ježek                                                                                                                             

                                                                                                               T: 7. 11. 2017 
 

      4.   Různé 
 

□ 

 

Přihlášky nových oddílů do SRK ČSK - Výbor SRK ČSK projednal přihlášku nového oddílu Rychlostní kanoistka 

Litovel, z.s. do ČSK a po diskusi rozhodl postupovat v souladu se stanovami ČSK, z.s. , článku 5 s tím, že přihlášku 

zájemců o členství v ČSK projedná a schválí Konference ČSK, z.s. Termín konání konference v roce 2018 nebyl 

dosud stanoven. Předpoklad květen – červen 2018. Sekretariát vyrozumí žadatele.  
 

□ Příprava nástěnného kalendáře 2018 – příprava kalendáře pokračuje, bylo jednáno s tiskárnou o zařazení do 

výrobního plánu. Mediální manažerka B. Žehanová má připravený první návrh, který odpovídá výborem 

schválenému formátu.    
 

□ Úkol  -7/8/17 je plněn: Finanční podpora oddílů - sekretariát postupně rozesílá do oddílů k podpisu smlouvy o 

poskytnutí finančních příspěvků oddílům. Po jejich oboustranném podpisu a dodání předepsaného vyúčtování 

budou oddílům poukázány finanční příspěvky z dotačních programů MŠMT –  z PV, PII a z prostředků ČOV, 

získaných z výnosů loterií..      
    

□ Anketa nejúspěšnější kanoista ČSK – podána informace o přípravě vyhlášení ankety za rok 2017, dle svazových 

dohod by se měla konat v Olomouci, v tradičním termínu na začátku ledna. Potvrzen je termín 11.1. Vedoucí RSC a 

RT zajistí přítomnost reprezentantů v ČR v tomto termínu. 
 

□ 

 

 Žádost TJ Kajak Děčín, z.s. – kanoistický oddíl Kajak Děčín požádal ČSK o mimořádnou dotaci na řešení 

havarijního stavu střechy loděnice. Výbor žádost projednal s tím, že ČSK každoročně poskytuje oddílům 



 4

 

příspěvky na  činnost  z  různých  programů  MŠMT a ČOV, ale žádný z těchto příspěvků podle účelového určení 

neumožňuje řešit opravy a údržbu sportovního zařízení. K tomu je nutné žádat o dotace z programu MŠMT č. IV – 

údržba a provoz sportovních zařízení. ČSK nemá prostředky na řešení havarijní situace zařízení klubů a sdružených 

subjektů. Prostředky, které ČSK vygeneruje, jsou využívány na opravu a údržbu majetku ve vlastnictví ČSK. Letos 

to byla oprava věž na Císařské louce. Konečné stanovisko výboru k žádosti Děčína je, že příspěvek na opravu 

střechy loděnice nemůže svaz poskytnout. 
 

□ 

 

Pořádání MS 2017 v Račicích – Podrobné hodnocení bylo provedeno na minulém zasedání výboru. MS není dosud 

hospodářsky uzavřené, předběžné odhady signalizují kladný hospodářský výsledek. MS po všech stánkách splnilo 

účel. Podobně se očekává kladný hospodářský výsledek u OH nadějí. 
  

□ Ú-3/3/17: Povinnosti oddílů, členů ČSK vyplývající z platnosti nového občanského zákoníku. Oddíly, které své 

zákonné povinnosti dosud nesplnily, byly opět sekretariátem upozorněny. Termín na splnění do konce roku 2017. 

Pokud podmínky nesplní, od 1.1.2018 jim bude členství v ČSK ukončeno. 
    

□ 

 

Úkol -9/4/17 trvá, bude řešen ve spolupráci se S. Ježkem. Diskuse k úpravám obsahu webu kanoe.cz - Z. Krpata 

upozornil na některé připomínky hnutí na obsah a možnosti vkládání zpráv z regionů na webové stránky ČSK. 

Tento bod bude zařazen do programu příští schůze.                   Ú-9/4/17: J. Boháč, Z. Krpata                                                                                                                              

                                                                                                                T: přeloženo 7. 11. 2017 
                                                    

□ 

 

Příprava řádné VH SRK ČSK 2. 12. 2017. - oznámení o termínu a místě konání VH bude rozesláno do oddílů 

18.10.2017. Do 31.10. zpracují a zašlou předsedové komisí STK, KR, reprezentační trenér RDS, RDJ, RDM, 

vedoucí trenér SCM a zástupce komise veteránské kanoistiky na sekretariát podklady pro kompletaci písemné 

„Informace o činnosti SRK ČSK“. Sekretariát zpracuje hospodářskou zprávu. Pozvánka s programem jednání a 

materiály – informace o činnosti, hospodářská zpráva, jednací řád budou do oddílů rozeslány mailem nejpozději 

16.11. 2017. Oddíly budou též vyzvány k podávání kandidatur k volbě do výboru SRK ČSK.                                                                               
                                                                                            Ú-9/8/17: P.Mokrý                                                                                                                             

                                                                                                                T: průběžně  do 16.11. 2017 
        

 

  

             

Zapsal: P. Mokrý                                                   

Příští jednání  výboru SRK ČSK se koná   7.11. 2017 


